
ZÁPIS  č . 5/2025

ze schůze představenstva BD Braník-Podolí, konané dne 3. 4. 2025

Přítomni: Marek Čipera, Viktor Hollmann, Štěpán Vinař, omluven: Jan Šmerhovský

Představenstvo na své schůzi:

1. přijalo informaci, že vyúčtování nájemného a plateb za služby za rok 2024 bylo rozesláno
na emailové adresy družstevníků dne 16. 3. Malá část družstevníků dostává vyúčtování v
papírové formě a ta se již téměř všechna podařilo osobně předat. Všechny přeplatky 
byly na bankovní účty jednotlivých družstevníků převedeny dne 27.3. a naopak více než 
polovina nedoplatků družstevníků byla již uhrazena,

2. pro případné nejasnost či nesrovnalost ohledně vyúčtování je představenstvo k dispozici
(nejlépe přes níže uvedený email), 

3. přijalo ujištění, že dokončení prací souvisejících s instalací nových stříšek před vchody 
(osvětlení, oprava a nátěr omítky, apod.) bude provedeno nejpozději do konce dubna,

4. intenzivně se zabývá situací ohledně pozemků okolo a mezi objekty A, B a C, stejně jako 
mezi garážemi a objektem G v ulici Dvorecká. O postupu budeme informovat,

5. řešilo běžné a opakující se záležitos>, které život v BDB-P přináší.

Kontakt na představenstvo pouze přes telefon 608 009 056 nebo email kontakt@bdbp.cz
WWW stránky BDB-P na adrese: www.bdbp.cz

Představenstvo se sejde na další schůzi ve čtvrtek 24. 4. 2025 v 17 hodin. Zapsal: Vinař 


